

Title (en)

Container with a removable cap having lateral generatrices aligned with those of the container.

Title (de)

Behälter mit abnehmbarem Deckel mit Mantellinien, die mit denen des Behälters fluchten.

Title (fr)

Conteneur à capuchon amovible à génératrices latérales alignées avec celles du conteneur.

Publication

EP 0308289 A1 19890322 (FR)

Application

EP 88402189 A 19880830

Priority

FR 8712761 A 19870915

Abstract (en)

[origin: US4858777A] The container has a top part formed with at least one boss having a first side spaced apart from the outer surface of the container by a measure corresponding to the wall thickness of the cap and an other side which defines a ramp. An extreme edge of the boss is in turn spaced apart from the outer surface of the container by a measure which is equal to the wall thickness of the cap and defines a groove corresponding to a rib formed from the inner wall of the cap.

Abstract (fr)

Conteneur à capuchon amovible à génératrices latérales alignées avec celles du conteneur, caractérisé en ce qu'il présente, sur son dessus, au moins un bossage (4, 5) dont un côté (7,8) des génératrices latérales (1a, 1b) du conteneur (1) est distant d'une mesure (9,10) correspondant à l'épaisseur de paroi e du capuchon et dont l'autre côté (11,12) délimite une rampe, le bord extrême (13, 14) du bossage étant lui-même distant des génératrices latérales (1c, 1d) du conteneur (1) d'une mesure égale à l'épaisseur des parois du capuchon et délimitant une rainure (15, 16) correspondant à une nervure (17, 18) formée à partir de la paroi interne du capuchon (2).

IPC 1-7

B65D 41/04

IPC 8 full level

B65D 41/04 (2006.01)

CPC (source: EP US)

B65D 41/0471 (2013.01 - EP US); **B65D 2251/065** (2013.01 - EP US); **B65D 2501/0081** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] GB 612366 A 19481111 - LEO ARNDT, et al
- [A] WO 8203058 A1 19820916 - CONTINENTAL GROUP [US]
- [A] FR 2573730 A1 19860530 - MOULAGE AUTOMATIQUE SA [FR]
- [A] FR 2471926 A1 19810626 - MOULAGE SPECIALISE ATEL [FR]
- [A] GB 1414957 A 19751119 - UNILEVER LTD
- [A] DE 2106897 A1 19720921

Cited by

DE29619836U1; WO2008014764A1; WO9314000A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0308289 A1 19890322; EP 0308289 B1 19901017; AT E57506 T1 19901115; DE 3860825 D1 19901122; FR 2620424 A1 19890317;
FR 2620424 B1 19891215; US 4858777 A 19890822

DOCDB simple family (application)

EP 88402189 A 19880830; AT 88402189 T 19880830; DE 3860825 T 19880830; FR 8712761 A 19870915; US 24082988 A 19880906